
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców 

z dnia 04.10.2023r 

Szkoły Podstawowej nr 227 im. Lotników Polskich i 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 5 

 

 

Porządek zebrania 

1. Otwarcie zebrania i powitanie przedstawicieli Rady Rodziców przez Panią Katarzynę Draganek, 

2. Głosowanie jawne nad wprowadzeniem dodatkowych płatnych zajęć w naszej szkole, 

3. Głosowanie za przyjęciem pisma od Rady Pedagogicznej, 

4. Przedstawienie przez Panią skarbnik Anna Oleksiuk budżetu RR na rok 2023/2024, 

5. Głosowanie jawne nad przyjęciem budżetu w roku 2023/2024, 

6. Przemówienie Pani Przewodniczącej Katarzyny Draganek, 

7. Wolne wnioski od przedstawicieli klas, 

8. Ustalenie terminu kolejnego spotkania, 

9. Zamknięcie zebrania, 

 

 

Na zebraniu obecnych było 16 Przedstawicieli Rad Klasowych z czego uprawnionych do głosowania 15 

osób. Zabrakło przedstawicieli klas 0b, 2a, 3b. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Ad 1  

Pani Katarzyna Draganek Przewodnicząca Rady Rodziców powitała przedstawicieli Rad Klasowych. Po 

powitaniu został wybrany protokolant zebrania, Pani Anna Zachar. 

Ad 2 

Zostało przeprowadzone głosowanie jawne nad wprowadzeniem dodatkowych zajęć w naszej szkole, 

z firmy K2kids ( arytmetyka mentalna) oraz Giganci Programowania, 

 Uprawnionych do głosowania 15 osób; 

- 15 głosowało za 

- 0 przeciw 

- 0 wstrzymało się 

W związku z wynikiem głosowania dzieci będą mogły skorzystać z płatnych dodatkowych zajęć na 

terenie naszej szkoły z firmy K2kids  oraz Giganci Programowania, 

 



Ad 3  

W związku z pismem, które otrzymaliśmy od Rady Pedagogicznej odnośnie ograniczeń korzystania z 

telefonów komórkowych na terenie szkoły przez dzieci,  zostało przeprowadzone głosowanie jawne 

nad propozycją rozwiązań, które przygotowała Rada Pedagogiczna,  

Uprawnionych do głosowania 15 osób; 

- 15 głosów za 

- 0 przeciw 

- wstrzymało się 

 

W wyniku głosowania zostały przyjęte propozycje, które Rada Pedagogiczna nam zaproponowała. 

 

Ad 4  

Pani skarbnik Anna Oleksiuk przedstawiła; 

 informację o stanie złożonych deklaracji na dzień 04.10.2023 r. na Rade Rodziców,  

 

 Zapoznała z  obecny stanem konta Rady Rodziców na dzień 02.10.2023r  

 

 przedstawiła propozycje wydatków z budżetu Rady Rodziców w SP 227 w Roku Szkolnym 

2023/2024 oraz wytłumaczyła poszczególne pozycje w proponowanym budżecie, 

Do budżetu zostały wprowadzone następujące pozycje; 

 dofinansowania tzw. spraw różnych 500zł na rok, 

 Uroczystość Pierwszoklasisty 200 zł, 

 Piknik 4000 tyś zł 

 

Ad 5  

Zostało przeprowadzone głosowanie jawne nad przyjęciem zaplanowanego budżetu na Rok Szkolny 

2023/2024, uprawnionych do głosowania 15 osób; 

- 15 głosowało za 

- 0  przeciw 

- 0 wstrzymało się, 

W wyniku głosowania został przyjęty zaplanowany budżet wydatków na Rok Szkolny 2023/2024, 

 

 

 



Ad 6  

Pani Katarzyna Draganek poruszyła następujące tematy; 

 W roku poprzednim braliśmy udział w rozliczeniu podatku 1,5% , jeszcze nie otrzymaliśmy 

zwrotu,  

 Zostało przekazane zaproszenie od Dyrekcji na pasowanie Pierwszoklasisty, które odbędzie 

się 13 października o godz. 10.00, 

 13 października Dzień Edukacji Narodowej zachęcamy, aby każda klasa przygotowała 

poczęstunek dla nauczycieli i zaniosła do pokoju nauczycielskiego, 

 Z okazji Dnia Życzliwości 25 listopada Rada Rodziców wraz Samorządem Uczniowski planuje 

w ten dzień przystroić szkołę w balony i plakaty, a uczniów zachęca aby ubrali coś w kolorze 

żółtym, 

 Dla upamiętnienia śmierci Pana Roberta Blanka planowany jest turniej koszykówki na 

przełomie listopada/grudnia, 

 Z okazji Mikołajek 6 grudnia Rada Rodziców poszukuje chętnej osoby,aby przebrała się za 

Mikołaja, Planujemy zakup słodkości dla naszychDzieci, 

 W grudniu zaplanowany jest również Kiermasz Bożonarodzeniowy, zysk z kiermaszu jest 

przeznaczony na wydatki klasowe, natomiast jest prośba aby 10% przekazać do budżetu RR, 

będą one przeznaczone na Dzień Dziecka, 

 Planowany jest Bal Karnawałowy  

 Dzień Dziecka, 

 

 Pod koniec Roku Szkolnego w sobotę Rada Rodziców chciałby zorganizować Piknikdla 

Uczniów wraz z Rodzicami oraz zaprosić osoby z poza szkoły. 

Chcielibyśmy się zmienić się w miejsce zabawy, rozgrywek sportowych i umysłowych. Na czas 

Piknikuchcielibyśmy wypożyczyć zamek dmuchany, maszynę do waty cukrowej oraz zorganizować 

malowanie twarzy, zabawę bańkami mydlanymi jak również loterię, quiz z nagrodami,konkursy, 

wyprzedaż garażową oraz kawiarenkę z poczęstunkiem. 

Pieniądze zebrane na Pikniku chcielibyśmy przeznaczyć na wydatki Rady Rodziców, a tym samym dla 

naszych Dzieci oraz 10 % przekazać dla Szkoły, Dyrekcji, 

Przy tak dużym wydarzeniu potrzebujemy wsparcia dlatego już teraz 

gorąco zachęcamy wszystkie osoby chętne do pomocy przy organizacji 

naszego Pikniku. Czekamy na wszelkie pomysły i propozycje. 

Tylko wspólnie uda nam się sprawić radość naszym Dzieciom!!! 

 Została stworzona grupa na Facebooku „Społeczność 227”, informacja została przesłana 

Librusem, zachęcamy do dzielenia się informacjami o ciekawych wyjściach, wycieczkach, 

biurach podróży, przewozach autokarowych z których mogły by skorzystać nasze Dzieci. 

Zachęcamy do dołączenia! 

 Na stronie naszej Szkoły w zakładce RR będą niebawem dostępne formularze wniosków o 

dofinansowanie, deklaracji, które będzie można wydrukować, 

 Jeśli konkurs jest organizowany przez Gminę to najpierw należy wystąpić z wnioskiem o 

dofinansowanie z gminy, a w drugiej kolejności do Rady Rodziców,  



Ad 7  

Wolne wnioski od przedstawicieli klas; 

- Zapytanie:Czy można przeksięgowanie środki z nieodbytych zajęć na pływalni na inny cel ? 

- Prośba o szafki na książki dla klas 4-8,  

- Uwagi od kilku przedstawicieli klas co do pracy nauczycieli ; 

- Prośba o wymianę kamer, ponieważ są już kilkuletnie i nie można odtworzyć nagrania,  

Rodzice boją się o bezpieczeństwo swoich dzieci,  

- Jeden z przedstawicieli klas jest przeciwny dostarczania papieru ksero nauczycielom, uważa, że 

papier powinna zagwarantować szkoła,  

 

Ad 8  

Kolejne zebranie zaplanowane jest na 7 lutego 2024 na godz. 17.00, 

 

Ad 9 

Zamknięcie zebrania przez Panią Przewodnicząca Katarzynę Draganek, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


